
Protokół 38/2022
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

Które odbyło się 10 maja 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie  informacji  nt.  „Świadczenie  usług  wspomagających  jako  integralne

zadanie sprawowania opieki nad mieszkańcami Domu Pomocy Społecznej”,
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 INFORMACJA NT. „ŚWIADCZENIE USŁUG WSPOMAGAJĄCYCH JAKO
INTEGRALNE ZADANIE SPRAWOWANIA OPIEKI NAD MIESZKAŃCAMI DOMU
POMOCY SPOŁECZNEJ” – 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Krzysztofa  Duszkiewicz  z  dnia  29  kwietnia  2022  r.  
Nr ZS.0012.4.5.2022.I (załącznik nr 2 do protokołu).

Pani  Iwona  Hyś,  dyrektor  Domu  Pomocy  Społecznej,  omówiła  pokrótce  przestawiony
materiał.

Radny Ryszard Kępa zapytał o działanie samorządu mieszkańców.

Pani Iwona Hyś opowiedziała o funkcjonowaniu samorządu, jego zadaniach oraz o jego roli
w planowaniu życia mieszkańców placówki.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała o ilość osób korzystających z pomocy psychologa.



Pani Iwona Hyś opowiedziała, że na stałe z pomocy psychologa korzysta jedno dziecko, które
ma cotygodniowe sesje.

Radna Grażyna Pichla zapytała o ilość wolnych miejsc w placówkach.

Pani Iwona Hyś odpowiedziała, że na Grabskiego nie ma wolnych miejsc, a w placówce przy
ul. Kubusia Puchatka jest 5 wolnych miejsc.

Radny Ryszard Kępa zaproponował, aby na posiedzenia Komisji, na których omawiane będą
tematy dotyczące seniorów zapraszani byli przedstawiciele Samorządu Mieszkańców.

Radni uwag nie wnieśli.

Komisja  pozytywnie  przyjęła  informację  nt.  Świadczenia  usług  wspomagających  jako
integralne zadanie sprawowania opieki nad mieszkańcami Domu Pomocy Społecznej.
(informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu)

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

· Materiał nt. „Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok” - XLIII/1.
(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Radny Andrzej Lorenc zapytał jak postępują prace nad Domem Samotnej Matki.

Zastępca  Prezydenta  Krzysztof  Duszkiewicz  odpowiedział,  że  prace  idą  zgodnie
z harmonogramem.

Radny Lorenc zapytał czy Pan Duszkiewicz uważa lokalizację tego projektu za trafioną.

Prezydent Duszkiewicz zaproponował przeniesienie tego tematu do Spraw różnych.

Przewodniczący Komisji zaproponował zapis Komisja pozytywnie zaopiniowała „Ocenę...”.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiał nt. „Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021
rok”.

· Sprawozdanie  z  realizacji  Uchwały  Nr  XXV/319/20  z  dnia  30  listopada  2020  r.
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Legnica  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego w 2021 r.” - XLIII/2.
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)



Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  zaproponował  zapis  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
„Sprawozdanie...”.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Komisja pozytywnie zaopiniowała  Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XXV/319/20 z
dnia  30 listopada 2020 r.w sprawie  uchwalenia  „Programu współpracy Gminy Legnica  z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w 2021 r.”

· Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  a  najem lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze przetargowej – 1/XLIII
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  a  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze przetargowej – 2/XLIII
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 8, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 4, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzenia i świadczeń dla
rodzin zastępczych – 3/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radny  Jarosław  Rabczenko  zapytał  o  elementy  kontrolne  nad  rodzicami  prowadzącymi
pogotowia dla dzieci.
Radny Andrzej Lorenc zapytał o to, jak długo dzieci przebywają w rodzinach zastępczych.



Pan  Jerzy  Konopski,  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  opisał  elementy
kontrolne  ze  strony  MOPS-u,  wymagania  jakie  musi  spełnić  rodzina  aby  zostać  rodziną
zastępczą oraz rzeczywisty okres przebywania dzieci w takiej rodzinie.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała, czy dzieci z rodzin zastępczych uczęszczają do placówek
oświatowych.
Dyrektor Konopski odpowiedział, że w rodzinach zastępczych nie przebywają dzieci w wieku
przedszkolnym i szkolnym.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  w rejonie  ul.
Bydgoskiej, torów kolejowych i rzeki Czarnej Wody -  4/XLIII
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

· Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - obszaru w rejonie ul. Jaworzyńskiej, Boiskowej i Alei
Zwycięstwa – 5/XLIII.
(projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radny Andrzej Lorenc zapytał jakie funkcje przewidziane są dla tego projektu.

Pani Patrycja Butyńska, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Przestrzennej, Architektury
i  Budownictwa,  odpowiedziała,  że  projekt  zakłada  m.in.  biura,  gastronomię,  handel,
mieszkania,  obiekty  kultury,  obiekty  sportowe,  usługi  zdrowia  czy  usługi  wychowania  i
oświaty.

Radni nie wnieśli więcej uwag.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 4, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

·  Projekt  obwieszczenia  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr
XLVI/389/09  Rady  Miejskiej  Legnicy  z  dnia  26  października  2009  r.
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego -  terenu
dawnej rzeźni przy ul. Ścinawskiej w Legnicy – 6/XLIII.
(projekt obwieszczenia stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 30 maja 2022 r.)

Projekt obwieszczenia otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła projekt obwieszczenia o akceptującej wiadomości.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji do omówienia.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Radny  Andrzej  Lorenc  zapytał  czy  wywłaszczenie  działkowców będzie  miało  wpływ  na
harmonogram budowy Zbiorczej Drogi Południowej?

Przewodniczący Komisji poprosił radnego o złożenie interpelacji w tej sprawie.

Radni nie wnieśli innych uwag w tym punkcie porządku obrad.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

Wojciech Cichoń                   


